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Gigafactory? Obec chystá referendum 
Stačilo několik málo dní a rozhodnutí jiných, a celkem 

poklidná nálada v naší obci se během relativně krátké 
doby úplně změnila. Vláda se počátkem března usnes-
la na přípravě projektu Strategický podnikatelský park 
(SPP) Dolní Lutyně a hned poté zastupitelé Moravsko-
slezského kraje rozhodli zahájit proces o pořízení Aktu-
alizace č. 10 ZÚR (Zásady územního rozhodnutí) MSK 
(Moravskoslezský kraj) s cílem vymezení nové rozvojo-
vé zóny nadmístního významu. Což přeloženo z úřední-
ho jazyka znamená, že začalo prověřování, zda je území 
na katastru naší obce vhodné pro případné vybudování 
průmyslové zóny. První výsledky šetření, průzkumů bu-
dou asi koncem letošního roku a samotné schvalování 
bude následovat asi počátkem roku příštího. 

Zvláštním paradoxem je, že ještě v roce 2010 bylo toto 
území v našem územním plánu vyhrazeno pro průmyslo-
vou zónu, o které se uvažovalo v souvislosti s výstavbou 
továrny Hyundai. Obci se nakonec po mnoha letech ko-
nečně podařilo plochu vymezit jako pole s rezervou pouze 
pro vysokorychlostní trať (VRT) a dlouho plánovaný ob-
chvat hlavní silnice I/67 Karviná – Bohumín. Rázem během 
několika týdnů se tak vše mění, co nešlo, se najednou stá-
vá prioritou, co šlo, se musí změnit, jak to bylo předtím. 

Co přinesou tato neočekávaná rozhodnutí? Ať vše do-
padne jakkoliv, rozbije to poklidnou atmosféru v naší obci 
a vztahy mezi lidmi. Občané především z Věřňovic a blíz-
kého okolí, kterým se vůbec nedivím, založili spolek Za-
chovejme Poolší, aby mohli lépe komunikovat se státními 
orgány a případně se bránit. Obec je v tom určitě podpoří. 

Na druhou stranu je nemálo těch, kteří v příchodu stra-
tegického investora vidí obrovskou příležitost pro pozved-
nutí regionu, aby mladí neodcházeli za prací jinam. Obec 
své připomínky a obavy, které zazněly například na setká-
ní s občany v restauraci Bystroň nebo kulturním domě, již 

sdělila. Totéž činí spolek, aby tlak na dotčené orgány byl 
z více stran. 

Jak všechno dopadne, nelze v tomto okamžiku předjí-
mat. Obec, pokud bude mít ověřené informace, bude je ur-
čitě pouštět dál směrem k lidem. Prozatím jich je ale straš-
ně málo. Stejně tak budou určitě činit zastánci i odpůrci 
projektu. 

Prosím, sledujte jejich argumenty, vyhodnocujte si je 
a hlavně zachovejte selský rozum! Obec ve spolupráci se 
spolkem Zachovejme Poolší chystá místní referendum, ve 
kterém může každý občan Dolní Lutyně a Věřňovic přijít 
vyjádřit svůj názor. Zdraví, tolerance, podpora blízkých 
jsou ale mnohem důležitější. 

 S úctou Mgr. Pavel Buzek, starosta

Očkování psů proti vzteklině v Dolní Lutyni
Obec Dolní Lutyně ve spolupráci s veterinárním lékařem 
Ivo Šimoníkem z veterinární ordinace Ostrava-Michál-
kovice bude provádět hromadné očkování zdravých psů 
proti vzteklině. Očkování proti vzteklině je preventivním 
opatřením proti šíření nákazy zvířat.

Hromadné očkování psů starších tří měsíců se koná 
v úterý 7. května 2024. Z bezpečnostních důvodů do-
poručujeme, aby se na očkování dostavila osoba starší  
15 let se psem opatřeným náhubkem. U očkování je třeba 
předložit očkovací průkaz. V případě, že pes nemá vysta-
ven očkovací průkaz, je možné po dohodě s veterinárním 
lékařem vystavit nový. 

Vakcinace se provádí na náklady majitele zvířete. Za 
očkování bude vybírána částka ve výši 150 Kč. Na vyžá-
dání může být provedeno očkování i proti ostatním ne-
mocem psů (nutno se předem telefonicky domluvit s ve-
terinářem – tel. 596 231 040).  (ou)

8:30–9:30 prostranství před KD ve středu obce

10:00–10:30 hřiště u ZŠ na Zbytkách

11:00–12:00 nádvoří u č. p 77, ul. Bezručova (Nerad)

13:00–14:00 vedle restaurace U Nata (Věřňovice)

14:30–16:00 prostranství před KD ve středu obce
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Po více než 80 letech se do kostela sv. Isidora ve Věř-
ňovicích vrátil téměř 250 let starý zvon. Farář přivítání 

zvonu věnoval 14. dubna 2024 nedělní bohoslužbu. 
Zvon odvezli nacisté z Willmersdorfu (dnešní Dolní Lu-

tyně-Věřňovic) na začátku druhé světové války a donedáv-
na zvonil v kostele sv. Jiří v Hemmingenu, ve farnosti sv. 
Josefa v německém Münchingenu.

Byl jedním z asi 1300 zvonů z původních oblastí od Odry 
a Nisy, které byly zprvu zabaveny britskou vojenskou vlá-
dou a uskladněny do roku 1951/52 na hamburském skla-
dišti zvonů. Následně byly zvony civilní správou předány 
výboru pro vrácení zvonů, spojené s nařízením propůjčit je 
německým farnostem, které se nacházely v nouzi. 

Zvon byl vyroben v dílně Franze Stanka v Opavě roku 
1779, tón cis, průměr 390 mm, o váze 30 kg. Spolkové mi-
nisterstvo vnitra a vlasti Německa souhlas s navrácením 
zvonu z Hemmingenu z diecéze Rottenburg-Hemmingenu 
do Dolní Lutyně-Věřňovice potvrdilo dopisem z 5. března 
2024.

Na Ostravsko se vrátilo pět zvonů 
Ostravsko-opavská diecéze přivítala začátkem letošního 
dubna pětici zvonů, které před více než 80 lety zabavili na-
cisté a odvezli do Německa. Teď se v rámci projektu Zvony 
míru pro Evropu rottenbursko-stuttgartské diecéze vracejí, 
a to do farností v Oldřišově a Třebomi na Hlučínsku, do Vě-
řňovic a Doubravy a do Třanovic v Těšínském Slezsku. 

Nejstarší zvony jsou z Oldřišova (rok odlití 1507) a z Tře-
bomi (1511). Doubravský a věřňovický zvon pocházejí z 18. 
století a odlila je dílna Franze Stanka z Opavy. Nejmladší 

je třanovický zvon, který farnost pořídila v roce 1932. Jeho 
specifikem je, že nakonec nezamíří do domovských Třano-
vic, protože by s tamními novými zvony neladil. Přibude ale 
do zvonice v Hnojníku, odkud do Třanovic kněz dojíždí.

„Ve zvonové komoře v Hnojníku se nachází bronzový 
zvon z roku 1932, který byl ulit ve stejném roce a stej-
ným zvonařem, Richardem Heroldem z Chomutova, jako 
předmětný zvon z Dolních Třanovic. Zvonová stolice má 
dvě volná místa pro další zvony (byly rovněž konfisko-
vány v roce 1942), tudíž by ji nebylo třeba upravovat. 
Po zvukové stránce by tyto dva zvony spolu ladily. Díky 
tomuto doplnění by se z věže farního kostela šířil mo-
hutnější zvuk zvonů, který by farnímu kostelu přidával 
na důstojnosti,“ uvádí diecézní kampanolog Tomáš Hejda.

A co nyní spojuje Věřňovice a Hemmingen? Tam dnes 
zvoní nově odlitý zvon vyrobený ve zvonařství Bachert ve 
stejné výšce tónu a podobné velikosti. Oba zvony, starý 
i nový, spojují jako zvony míru a pokoje obě farnosti v bra-
trské modlitbě za mírovou budoucnost ve společném ev-
ropském domě. (red)

Ve Věřňovicích přivítali staronový 
kostelní zvon odcizený nacisty
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Návštěva předškoláků v 1. třídě  

V pondělí 11. března 2024 se byly děti z MŠ Komenského 
1009 podívat v první třídě ZŠ A. Jiráska, aby věděly, 

co je čeká v příštím školním roce. Děti si mohly prohléd-
nout třídu, seznámily se s paní učitelkou a vyzkoušely si, 
jak se sedí ve školní lavici. Starší kamarádi dětem ukázali, 
jak už umí číst, a také jsme mohli nahlédnout do jejich 
pracovních sešitů. Naši předškoláci měli možnost se do 
výuky zapojit. Děti házely kostkou a určovaly počet, po-
jmenovávaly různá zvířata a počáteční písmena slov. Za 
svoji snahu byli naši budoucí školáci odměněni medai-
lí s nápisem „Škola volá“. Dětem se ve škole moc líbilo 
a už se tam od září těší.Tímto bych chtěla poděkovat paní 
učitelce Mgr. Šárce Galuskové za program, který pro děti 
připravila.  Jolana Figurová, MŠ Komenského 1009 

Senioři besedovali o první pomoci   

Přednášku o laické první pomoci, která se konala 
2. dubna 2024 v klubovně Kulturního domu v Dolní 

Lutyni, vedla zástupkyně MS ČČK Rychvald paní Marie 
Nadkanská. Společně s kolegyní Adélkou se zaměřila na 
poskytnutí praktických dovedností a znalostí. Senioři se 
dozvěděli, jak reagovat při srdečním selhání, mozkové 
příhodě, popáleninách a dalších drobných úrazech. Velká 
část přednášky byla věnována laické resuscitaci s prak-
tickou ukázkou, a také například jak použít defibrilátor. 
Přítomní se aktivně zapojovali do diskuse, vznášeli dota-
zy a sdíleli své zkušenosti.   

 Olga Solářová, koordinátorka pro Dolní Lutyni

Úspěch našich školáků v angličtině

Dva žáci ZŠ Komenského získali ocenění na nedávné 
konverzační soutěži v anglickém jazyce, která se kona-

la dne 5. března v Bohumíně. Zúčastnily se školy z Bohu-
mína a s velkou radostí můžeme oznámit, že i naše škola 
z Dolní Lutyně byla přizvána k této události. Naši školu re-
prezentovalo celkem šest žáků, kteří se zapojili do soutěže 
ve třech různých kategoriích. Jsme hrdí, že naši studenti 
dosáhli významných úspěchů:

 Z Pavel Pospíšil získal 2. místo ve druhé kate-
gorii, School and timetable. Jeho schopnost komuniko-
vat v anglickém jazyce a znalost spojená se slovní záso-
bou k tématu škola a rozvrh hodin byla nakonec oceněna  
porotou.

 Z Vanesa Kaplanová dosáhla 3. místa ve třetí ka-
tegorii, Housing. Její schopnost vyjadřovat se v anglickém 
jazyce a porozumění tématu bylo oceněno a přineslo jí za-
sloužené uznání.

Těmito výsledky jsme si opět potvrdili, že naše škola má 
talentované a pilné studenty, kteří jsou schopni vyniknout 
i v takové konkurenci. Chtěli bychom poblahopřát všem 
účastníkům soutěže a také poděkovat organizátorům za 
skvělou akci.

Gratulujeme všem vítězům a věříme, že tato zkušenost 
bude pro naše žáky motivací k dalšímu rozvoji jejich jazy-
kových dovedností.

 Jana Krejčová
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Okresní a krajské kolo zeměpisné 
olympiády  

Okresní kolo zeměpisné 
olympiády se konalo ve 

středu 21. března 2024 v Kar-
viné ve Středisku volného 
času Juventus. Soutěž pro-
bíhala ve třech kategoriích. 
Žáci plnili geografické úkoly 
s atlasem, bez atlasu a prak-
tickou část. 

Naši školu reprezentovali 
v kategorii A Marek Prokop 
z 6.A, v kategorii B Václav 
Wnętrzak ze 7.A a v kategorii C Filip Olšok z 9.B.

Největšího úspěchu dosáhl Václav Wnętrzak (na fo-
tografii), který se ve své kategorii umístil na 1. místě a po-
stoupil do krajského kola, které proběhlo 27. března v Os-
travě. Zde v konkurenci nejlepších 12 žáků v kraji obsadil 
pěkné 7. místo. Je to pro něho i naši školu velký úspěch.

Děkujeme za vzornou reprezentaci a přejeme mnoho 
úspěchů v dalších soutěžích.  

 Jana Račková, učitelka zeměpisu

Děti přišly koledovat na obecní úřad 

Středa 27. března 2024 byla neobyčejně veselá, když 
děti z Mateřské školy Střed přišly v rámci velikonoč-

ního koledování přinést radost všem zaměstnancům 
obecního úřadu. S sebou vzaly vlastnoručně vyrobené 
dárečky a přednesly své milé básničky, což oživilo celý 
úřad dětskou radostí a kreativitou. Po jejich příjemné 
návštěvě úřadu děti pokračovaly ve svém koledování po 
celé obci. Tato tradice jednoznačně dokazuje, že i malé 
gesto může rozjasnit lidem celý den. Děti svou spontánní 
radostí rozveselily dny všech, kteří měli tu čest je potkat. 
Poděkování patří také učitelkám za jejich vedení a péči 
o naše děti. Jejich nepostradatelná práce pomáhá vytvá-
řet podobné okamžiky. Markéta Oslizloková

Městské kolo v pěvecké soutěži
Ve středu 20. března 2024 se v ZUŠ Bohumín konalo 

městské kolo v těšínských lidových písních s názvem 
Zpěváček ze Slezska 2024. Naši školu reprezentovalo cel-
kem 13 žáků. 

V I. kategorii si zazpívala Kateřina Němcová z 1.A,  
Natálie Galmusová z 1.B, jako třetí se představila Sabi-
na Majdlochová z 1.A, která odbornou porotu uchvátila 
a vyzpívala si s písněmi Kulało še, kulało, Kołomajka mik, 
mik, mik úžasné 1. místo s postupem do regionálního kola! 
Gratulujeme! 

V II. kategorii se představili Marie Klúcsiková z 2.B, 
Evelína Pomklová a Jakub Mžik z 3.A, bohužel se v silné 
konkurenci na stupních vítězů neumístili. 

III. kategorii reprezentovali Ondřej Šeliga ze 4. třídy 
a sestry Ptoškovy. Holky předvedly svůj hudební um 
a Anna Ptošková z 3.B si s písněmi Od Skřečuňa cesta 

długo a Kołomajka mik, mik, mik vyzpívala skvělé 3. místo.
Jana Ptošková z 5.B s písněmi Juž še mi łavečka a Kaj iděš, 
Frančišku obsadila úžasné 2. místo! Blahopřejeme! 

IV. kategorie byla zastoupena Vanesou Masopus-
tovou z 6.B, Sárou Petrášovou ze 7.B, Terezou Sed-
láčkovou z 8.B a Vojtěchem Aradským z 8.B. Vojta 
s písněmi A vy še, dževčata, něvydoče a Lata, moje lata 
všechny v sále zcela ohromil a právem získal 1. místo s po-
stupem do regionálního kola, které se uskutečnilo 3. dubna 
2024 v MěDK Karviná. Jedinému našemu zástupci Vojtovi  
Aradskému se nedařilo a v regionálním kole se neumístil. 

Všem zpěváčkům děkujeme za vzornou reprezentaci 
naší školy! Mgr. Kateřina Jarošová
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Knihovna ocenila nejlepší čtenáře
Úterní odpoledne patřilo nejlepším 

čtenářům naší knihovny. Předávali 
jsme ocenění těm, kteří si za uplynulý 
rok půjčili nejvíce knih. Nejlepší čtená-
ře jsme vybrali ze tří dětí a tří dospě- 
lých. 

A kolik knih si za rok 2023 půjčil nej-
lepší čtenář? Z dospělého oddělení je 
to 91 knih, z dětského pak 34 knih. Na 
dospělé čtenáře čekal dárek v podobě 
nové knihy a vstupenek na kulturní 
akci. Děti ke knize dostaly navíc i slad-
kou odměnu. Pro všechny bylo pak při-
praveno malé občerstvení. 

Gratulujeme vítězům a všem příz-
nivcům moc děkujeme!
 (red)

Stavte se za námi do knihovny! 
Máme pro vás několik knižních 

novinek nejen v klasické, ale také 
v audio verzi. Půjčit si můžete i kni-
hu, kterou nám věnoval mořepla-
vec Richard Konkolski. Těšíme se 
na vás! 

Otevírací doba knihovny
PO 13:00–17:00
ÚT 9:00–12:00 | 13:00–17:30
ST 13:00–17:00
ČT 9:00–12:00 | 13:00–17:30
PA 9:00–12:00 (ka)

NOVINKY V KNIHOVNĚ
KČT TRAMP BOHUMÍN

 POŘÁDÁ 

50. ročník

Cyklojízdy a pochodu

Z Bohumína 

do Bohumína 

11.5.2024

Start: od 7:00 hod u vlakového nádraží v Bohumíně

Trasy: 4 km, 20 km, 40 km, 50 km

Cíl: Areál SDH v Bohumíně – Nové Vsi
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V měsíci březnu oslavili naši spolu- 
občané 91., 90., 85. a 80. narozeniny: 

Marie BABCZYNSKÁ 
Jana KOČVAROVÁ 

Miroslav KVIATKOVSKÝ 
Karel ŠAFRÁNEK 

Marta ŘIMÁNKOVÁ 
Soňa BABIŠOVÁ 
Heinz PLACZEK 

Ludmila WRONOVÁ 
Marie DURCZOKOVÁ 
Josefa NÁVRATOVÁ 

Josef MORAVEC

Oslavencům gratulujeme a přejeme 
hlavně hodně zdraví, spokojenosti  
a osobní pohody do dalších let. ROZLOUČILI JSME SE 

Rozloučili jsme se s našimi občany: 

Oldřich BABIŠ (*1936) 
Marcela PROKOPOVÁ (*1966) 

Květa ŠMÍDOVÁ (*1937)

Všem pozůstalým vyjadřujeme 
upřímnou soustrast.

Ruku Ti už nepodáme,
abychom Ti mohli přát,

jen kytičku na hrob 
dáme a budeme  

vzpomínat.

Dne 9. dubna 2024 jsme si připomněli 
14. výročí od úmrtí pana  

Emila KRAJČYHO,
který by se letos 23. srpna dožil 100 
let.

S úctou a láskou vzpomínají dcera  
a synové s rodinami.
— — — — — — — — — — — — — —

Čas plyne, 
ale vzpomínka zůstává.

Dne 14. dubna 2024 
uplynulo 30 let od úmr-
tí naší milované ma-
minky, babičky a prababičky, paní  

Albíny SEKEROVÉ.

S láskou vzpomíná syn František  
s rodinou.
— — — — — — — — — — — — — —

Utichlo srdce znavené,
nebylo z ocele,  

nebylo z kamene.
Utichlo a šlo spát,

budeme na něj  
věčně vzpomínat.

Dne 21. dubna 2024 jsme vzpomněli 
nedožitých 100 let naší maminky, ba-
bičky, prababičky, paní

Josefy FABEROVÉ.
A dne 31. března 2024 nedožité 8. na-
rozeniny pravnučky Luny. 

Vzpomíná s láskou celá rodina.

Naše milá mamičko, 
přijmi tohle přáníčko. 

Za ty všechny roky 
dlouhé, máme jenom 
přání pouhé. Buď tu s 

námi ještě více, pusin-
ky nám dej na líce.

Dne 4. května 2024 oslaví naše ma-
minka, babička, prababička, paní 

Jiřina SOLICHOVÁ 
své významné životní jubileum, 80 
let.

Vše nejlepší a hodně zdraví za celou 
rodinu přejí dcery Hanka a Lenka.

PODĚKOVÁNÍ
Děkujeme všem pří-
buzným, přátelům, 
sousedům a známým 
za projevy soustrasti, 
květinové dary a účast 
na posledním rozlouče-
ní s manželem, panem 
 
Ervínem MOČIDLANEM.  

Zarmoucená rodina.

BLAHOPŘÁNÍ

VZPOMÍNKY VZPOMÍNKYVÝROČÍ

UZÁVĚRKA PŘÍSPĚVKŮ 
DO SPOLEČENSKÉ 
KRONIKY

Informujeme naše čtenáře, že 
příspěvky do květnového vydá-
ní společenské kroniky přijímáme 
nejpozději do 3. května 2024.  

 (red)

Děkujeme za cestu, 
kterou jsi s námi šel, 

za ruce, které nám tolik 
pomáhaly. Děkujeme 

za to, že jsi byl, 
za každý den, 

který jsi s námi žil.

Dne 22. dubna 2024 jsme si připo-
mněli třetí smutné výročí úmrtí milo-
vaného manžela, pana 

Libora BUKOWSKÉHO. 

Vzpomíná manželka Anna, synové 
Michael a Jiří s rodinami.

KČT Tramp Bohumín pořádá již 
50. ročník této oblíbené turis-

tické akce za poznáním a krásami 
našeho regionu. 

Na některé ze čtyř tras (4 km – 
kočárková trasa, 20 km, 40 km a 50 
km) je možné vidět soutok Mlýn-
ky s Olzou, užít si její poklidný tok 
a okolní přírodu. K relaxu a rozjímá-
ní vybízí i zastavení u dominantního 
mostu z r. 1925 v Karviné-Darkově, 
který je kulturní památkou. Za 
zhlédnutí stojí i polygonální stodola 
z roku 1803 v Dolní Lutyni či zre-
konstruovaný zámek v Rychvaldě. 
Máte v plánu se projít nebo projet 
na kole a nevíte kam? Turisté z KČT 
Tramp se o to postarali za vás a na 
11. května už popadesáté připravili 
trasy! Přijďte na start k bohumín-
skému nádraží a užijte si pěkný 
výlet. Více informací na plakátu na 
straně 6. 

 (red)

Jarní pochod, nebo radši 
projížďka na kole? Aneb 
z Bohumína do Bohumína
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Turkovi opět bodovali 
Studentka VŠB – Technické univerzity Ostrava Deni-

sa Turková vytvořila na Evropském poháru univerzit 
ve francouzském Nancy nový český univerzitní rekord 
v benchpressu. Její výkon, za který získala malou stříbr-
nou medaili, má hodnotu 57,5 kg.

Závodnice z Dolní Lutyně zároveň vybojovala 4. místo 
v kategorii do 52 kg v dřepu (115 kg, což je nový český 
univerzitní rekord). Ve zmíněném benchpressu zvedla 
57,5 kg, v mrtvém tahu 117,5 kg a výsledek total je 290 kg 
(také nový český univerzitní rekord).

Její trenér Martin Turek vybojoval na mistrovství ČR 
v benchpressu v Rosicích u Brna titul v kategorii M2 do 
83 kg, 4. místo v kategorii muži do 83 kg a absolutní ví-
tězství v kategorii M2 3. místo za výkon 187,5 kg. 

Oba závodníci reprezentují oddíl silového trojboje TJ 
Viktorie Bohumín, tréninky probíhají v soukromé posi-
lovně “Powerlifting_Turkes”.  (red)
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Fotbalisty Sokola Věřňovice už ne-
vede Lukáš Galandr, který z ro-

dinných důvodů požádal o přerušení 
spolupráce s klubem a týmem. „Lukáš 
má teď nějaké povinnosti v rodině, 
za kterou dojíždí do Zlína, a proto 
neměl tolik času se věnovat fotba-
lu. Vzájemně jsme se férově dohodli 
na přerušení spolupráce a vedením 
mužstva pověřili dosavadního tre-
néra „béčka“ Marka Piskoře,“ řekl 
předseda klubu Lumír Twardzik. 

Hlavním trenérem byl jmenován 
Filip Hruška, bývalý hráč a odchova-
nec klubu.

Podle Twardzika je to řešení do 
konce jarní sezony. „Během té doby 
se rozhodneme, jak dál,“ dodal před-
seda Sokola Věřňovice. 

Na jaře si tým vede zatím slušně. 
V prvním zápase jarní části doma pro-
hrál s Vendryní, naopak v Petrovicích 
zvítězil na hřišti Interu.

Obecní soupeř – tým Sokola Dolní 
Lutyně – si v okresním přeboru ne-
vede nijak oslnivě. Na jaře dostal už 

hodné gólů a pohybuje se stále v dolní 
části tabulky. 

(red)

Věřňovice změnily trenéra

STOP GIGAFACTORY! Při prvním jarním utkání na konci března (domácí 
zápas s TJ Vendryně) vyjádřili hráči Sokola Věřňovice svůj postoj 
k plánované stavbě obří továrny vlastně jen pár stovek metrů od 
fotbalového hřiště.


